
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu č. 4 

Gymnázia Brno, Vídeňská, příspěvkové organizace 

16. prosince 2021 
 

Přítomno: 29 členů; 19 hlasovacích subjektů 

 

Pozn.:  

a) Výsledky hlasování o přijatých usneseních jsou uvedeny v pořadí: 

PRO –– PROTI –– ZDRŽEL SE. 

b) V dokumentu se vyskytuje zkratka SP GVID = Studentský parlament Gymnázia Brno, 

Vídeňská, příspěvkové organizace 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Témata k projednání 

a. Přednáškový den 

b. Koledy 

c. Open house 

d. Automat na jídlo 

e. Terminál na karty v bufetu 

f. Školní dresy na reprezentaci ve sportech 

g. Esportový turnaj na naší škole 

h. Posilovna 

3. Ukončení 



1. Zahájení 

Schůze byla zahájena 16. 12. 2021 ve 12:40. 

2. Témata k projednání 

a. Přednáškový den 

Před Vánoci se přednáškový den nemá šanci uskutečnit, proto se přesune na konec 

školního roku. 

Posunutí bylo schváleno (15 – 0 – 4) a dále se o něm bude diskutovat s vedením 

školy. 

  Přednáškový den by se uskutečnil v následující poloze: 

• Přednáškový den bude pro všechny třídy (16 tříd). 

• Přednášky budou dlouhé 45 min a budou mezi nimi 15 min dlouhé přestávky. 

• Každý student by si mohl vybrat na jaké přednášky půjde a přihlásit se tam, 

pokud by bylo ještě místo. Vytvořil by si na ten den svůj rozvrh o rozsahu 4 

přednášek. 

• Přednášející by mohl být kdokoli (student, učitel, pozvaný člověk mimo 

školu). 

• Minimální počet přednášejících je 16, protože by na jedné přednášce mohlo 

být maximálně 34 posluchačů. 

• Lidi mimo školu musí oslovit sami studenti, SP GVID nebude oslovovat 

nikoho. Student potom musí oslovit SP GVID, aby poslal danému člověku 

formulář na vyplnění, nebo ho bude moct student poslat sám, protože bude 

veřejně přístupný. 

Návrh byl schválen (18 – 0 – 1) a dále se o něm bude diskutovat s vedením školy. 

b. Koledy 

Byl vznesen návrh na pouštění koled ve vestibulu školy poslední školní den 

kalendářního roku 2021 před začátkem vyučování, aby byla studentům navozena 

vánoční atmosféra. 

Návrh byl schválen (14 – 0 – 5) a dále se o něm bude diskutovat s vedením školy. 

c. Open house 

Byla vznesena možnost na zapojení naší školy do projektu Open house. Jednalo by se 

o veřejné prohlídky naší školy. Zástupci byli vyzváni, aby napsali medailonek o naší 

škole. 

Návrh byl schválen (15 – 0 – 3) a dále se o něm bude diskutovat s vedením školy. 

d. Automat na jídlo 

Byl vznesen návrh na umístění automatu na jídlo do prostor školy. 

Návrh byl odložen. 

e. Terminál na karty v bufetu 

Byl vznesen návrh na zakoupení terminálu na karty do školního bufetu, pro 

zjednodušení a urychlení platby. Bufet je ovšem soukromý, takže je to na domluvě 

s paní provozovatelkou. 



Návrh byl schválen (17 – 0 – 2) a dále se o něm bude diskutovat s vedením školy. 

f. Školní dresy na reprezentaci ve sportech 

Byl vznešen návrh na zakoupení nových dresů na reprezentaci naší školy ve sportech. 

Jeden z členů řekl, že nové dresy jsou u paní profesorky Bukvaldové. Do příštího 

zasedání zjistíme více podrobností. 

Návrh byl odložen. 

g. Esportový turnaj na naší škole 

Od předsedy byl vznesen návrh na esportový turnaj, který by se uspořádal na naší 

škole. Turnaj by se pořádal ve hře Counter-Strike (další možnosti: Valorant, League of 

Legends). Studenti by si vytvořili týmy, ve kterých by mohli být pouze studenti naší 

školy, ale mohly by být i mimotřídní. Turnaj by se hrál večer po škole online z domu. 

SP GVID by si zařídil platformu na streamování a komentování zápasů. 

Návrh byl schválen (16 – 0 – 3) a dále se o něm bude diskutovat s vedením školy. 

h. Posilovna 

Byl vznešen návrh ohledně posilovny na škole. Byl by volný vstup po vyučování, aby 

studenti mohli cvičit i po výuce. Byl by zadarmo vstup pouze pro studenty naší školy, 

pro lidi mimo školu by byl vstup zakázán. Studenti by se napsali při vstupu na seznam 

návštěv, aby se dalo dohledat, kdo tam kdy byl. Studenti by rovněž podepsali papír, že 

je to na jejich vlastní zodpovědnost, a ne na zodpovědnost školy v případě úrazu. 

Návrh byl schválen (17 – 0 – 2) a dále se o něm bude diskutovat s vedením školy. 

3. Ukončení 

Schůze byla ukončena 16. 12. 2021 ve 13:25. 

 

 

 

V Brně dne 16. 12. 2021 

 

Zapsal: Tomáš Blažek 4.F 

 

Upravil a ověřil: předseda SP GVID Matyáš Opletal 4.F 

 

 


